
Protokollsutdrag IDN Sammanträde 2016-03-15 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2016      § 33 - 55 
 

Tid: Tisdagen den 15 mars  kl. 17.30 – 17:59 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-03-21 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Pontus Holmgren (MP)  from § 43  

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) anmält jäv § 45 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare   

Alexander Lindholm (S) tjänstgörande ersättare tom § 42   

Mehdi Oguzsoy (V) tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) tjänstgörande ersättare § 45 

Annelie Stiglund (M)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Anders Berlin enhetschef, Susanne Olsson ekonomichef 

Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör samt samordnare Jan 

Grönqvist. 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Jenny Schöldin (S) 

Mathias Mellgren (C)  

Richard Bengtsson (L) 

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Ärenden med personalrepresentation 
  



Protokollsutdrag IDN Sammanträde 2016-03-15 

 

§ 49 

Svar på skrivelse om stängning av GIH-badet                                       
Dnr 01.06/168/2016 

 
BESLUT 
 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till 

förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Stockholm har flera simhallar som byggdes på 50-70 talet och som nu är i stort behov av 

renovering. För tillfället renoveras Åkeshovsbadet och Bredängsbadet. På tur står också GIH-

badet och Forsgrenska badet. Detta gör att vi totalt har färre anläggningar att erbjuda 

stockholmarna, vilket i sin tur leder till att vi måste prioritera verksamheten ännu mer 

noggrant.  

 

Under renoveringsperioderna får de som önskar bedriva verksamhet i våra simhallar göra 

detta i de hallar som är tillgängliga. Detta gäller både föreningslivet och allmänheten. Det 

kommer att medföra påfrestningar på de bad som är öppna men det vägs upp med att vi i nära 

framtid får bad som är renoverade och tilltalande. För att underlätta något kommer 

öppettiderna i Kronobergsbadet att utökas. 

 

 

  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Daniele Fava (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: Förvaltningen skriver i sitt svar på 

vår skrivelse att simhallsbristen vägs upp av att vi i en nära framtiden kommer att ha fina och 

välfungerande anläggningar. Men många av simhallarna kommer att hålla stängt i flera år. Att 

Kronobergsbadet utökar sina öppettider med vad vi gissar är 11 timmar i veckan är visserligen 

positivt, men otillräckligt.  

 

Förvaltningen skriver även att vissa föreningar ska visas hänsyn under den tid som GIH-badet 

och flera andra simhallar håller stängt. Det måste rimligtvis betyda att andra föreningar 

prioriteras bort, vilket är väldigt olyckligt. 
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I Tjänsten  Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


